
Nenad Horvatić ponovno izabran za predsjednika ŽNS-a

6.3.2025.

Nenad Horvatić ostaje na čelu Županijskog nogometnog saveza. Jednoglasno je odlućeno

na izvještajno-izbornoj skupštini koja je održana u Koncertnoj dvorani varaždinskog HNK-

a. Horvatiću je to četvrti puni mandat, odnosno peti mandat sveukupno.

- Ovim ponovnim izborom obvezali ste me da u naredne četiri godine dam sve od sebe i 

da svje znanje upotrijebim na ŽNS još bolji. Očuvanje postojećeg sustava s detaljnom 

analizom Nogometnih centara, apsolutni profesionalizam kancelarije ŽNS-a s 

preuzimanjem odgovornosti za funkcioniranje sustava s posebnim naglaskom na suradnji 

s našim udrugama, kao i daljnje ulaganje u razvoj sportske infrastrukture od 125 tisuća 

eura godišnje, odnosno oko 500 tisuća eura ukupno u mom novom mandatu, moja su tri 

glavna prioriteta – naglasio je Horvatić, naglasivši kako će prvih 100 tisuća eura biti 

uloženo već do kraja ove godine.

Sjednici su, između ostalih, prisustvovali i župan Varaždinske županije Anđelko Stričak koji

je istaknuo kako su sportaši najbolji promotori Varaždinske županije te predsjednik 

Županijske skupštine dr. sc. Josip Križanić.



- Ove godine je za potrebe sporta na području Varaždinske županije osigurano oko milijun 

i 200 tisuća eura, od toga 420 tisuća eura direktno u Županijskom proračunu, a ostali iznos

dolazi iz resornih ministarstava. Sportaši su najbolji promotori našeg kraja, a upravo 

varaždinski sportaši postižu odlične rezultate na domaćim i međunarodnim natjecanjima. 

Da nisu takvi rezultati svih klubova i mladih sportaša, ne bi bilo ni tih sredstava. Čestitam 

svima, želim vam puno sportskih uspjeha, puno trofeja, podršku Nogometnom klubu 

Varaždin, ali i svim klubovima koji će biti „rasadnik“ odakle ćemo ekipirati Prvu nogometnu 

ligu – zaključio je Stričak.

Čestitke na osvojenom ponovnom mandatu uputio je i predsjednik Hrvatskog nogometnog 

saveza Marijan Kustić.
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